
Nowe tereny dla narciarstwa
Ponieważ z mediów płyną sprzeczne doniesienia w tej sprawie, przypominamy, że na żadnym etapie
nie informowaliśmy o terminie ogłoszenia ostatecznej decyzji, a jedynie o tym, że na naszych
stronach internetowych upubliczniona zostanie analiza oddziaływania przedsięwzięcia na obszar
Natura 2000.
Chcemy również podkreślić, że priorytetem naszych działań jest ochrona przyrody i ewentualne
udostępnienie stoków Pośredniego Goryczkowego oraz Beskidu nie jest rezygnacją z tego priorytetu.
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